
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 31.05.2023 

 

 
Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota,   

Mgr. Daniela Kontinová 

 

Ostatní prítomní: Ing. Alena Hrušová, Ing. Mgr. Renáta Saková, Michal Držík,  

Miroslav Stančík, 

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

 

1. Otvorenie 

2. VZN č. 2/2023 a VZN č. 3/2023 

3. Žiadosť o príspevok na Slávnosti Bratstva na Javorine 

4. Žiadosť ZŠ a MŠ o príspevok 

5. Žiadosť o predĺženie nájmu  

6. Žiadosť o zriadenie vecného bremena 

7. Lesy SR -  nájomná zmluva 

8. Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2022 a Stanovisko HK k Záverečnému účtu 

9. Rôzne 

 

 

1. Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých členov komisie, prítomných 

poslancov, hlavnú kontrolórku a oboznámila ich s programom rokovania.  

 

2. Prvým bodom rokovania finančnej komisie bolo Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 

o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vaďovce a Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 3/2023 o určení miesta a času zápisu detí do materskej školy v  

zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Vaďovce. FK súhlasí s predkladanými materiálmi 

a bez pripomienok odporúča obe VZN zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke 

obce a predkladané VZN schváliť na najbližšom OZ.  

 

3. V ďalšom bode sa FK zaoberala žiadosťou od organizátorov Slávností Bratstva Čechov 

a Slovákov na Javorine, ktorí žiadajú o príspevok na konanie tejto slávnosti. FK 

odporúča žiadosti vyhovieť a navrhuje OZ schváliť príspevok v sume 150 €.  

 

4. Ďalším bodom rokovania bolo predloženie žiadosti ZŠ a MŠ Vaďovce o finančný 

príspevok na organizovanie Dňa Rodiny. FK sa po diskusii dohodla a odporúča OZ 

žiadosti vyhovieť o obecnému úradu preplatiť vzniknuté náklady v sume 400 €.  

 

5. V piatom bode rokovania riešila komisia žiadosť pani Šumichrastovej, v ktorej žiada 

zastupiteľstvo o predĺženie nájomnej zmluvy na obecný pozemok parcela reg. C, číslo 

379 v k. ú. Vaďovce, za tých istých podmienok ako doteraz. FK po diskusii odporúča 

podať novú žiadosť, nakoľko podaná žiadosť nie je správna a OZ odporúča po splnení 

podmienok pozemok prenajať na ďalších 10 rokov. Avšak  v roku 2024 stanoviť nájom 

za sumu 190 € /rok, nakoľko ide o cca  600 m² a od 1.1.2025 sa bude suma upravovať 

najviac o percento miery inflácie zistenej pomocou indexu spotrebiteľských cien 

oficiálne zverejnených Štatistickým úradom Slovenskej republiky. 



 

 

6. V ďalšom bode sa komisia zaoberala žiadosťou pani Anny Slobodovej, ktorá žiada obec 

o uzavretie zmluvy o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena na pozemok vo 

vlastníctve obce. Dôvodom zriadenia vecného bremena je rekonštrukcia rodičovského 

domu, na ktorom bude realizácia novej elektrickej prípojky, ktorá bude vedená aj cez 

obecný pozemok. FK odporúča preveriť, či je potrebné podanú žiadosť riešiť na OZ, 

alebo podanú žiadosť posunúť Stavebnému úradu.  

 

 

7. V siedmom bode rokovania bol komisii predložený návrh  nájomnej zmluvy na lesné 

pozemky v k. ú. Vaďovce na roky 2022 - 2031. Ide o pozemky nachádzajúce sa 

v Lesnom celku Stará Turá o celkovej výmere 292,5640 ha. Lesy SR podľa prepočtu 

ekonomickej efektívnosti a plánovaných prác na dané obdobie, navrhujú ročné nájomné 

vo výške 5024,00 €. FK s navrhnutou sumou súhlasí, odporúča OZ návrh nájomnej 

zmluvy schváliť, avšak do zmluvy navrhuje dopísať nasledovné podmienky: 

 

1.  Dohodnutú výšku úhrady za nájom je prenajímateľ oprávnený jednostranne upravovať 

najviac o percento miery inflácie zistené pomocou indexu spotrebiteľských cien 

oficiálne zverejnených Štatistickým úradom Slovenskej republiky. 

2. Zmena výšky úhrady za nájom musí byť nájomcovi písomne oznámená a je účinná 

vždy od 1. januára príslušného kalendárneho roka, v ktorom bola nájomcovi písomne 

oznámená. 

3. Rozdiel medzi pôvodnou a novou splátkou úhrady za nájom je nájomca povinný 

vyrovnať do posledného dňa kalendárneho mesiaca nasledujúceho po kalendárnom 

mesiaci, v ktorom mu bola zmena jej výšky oznámená.  

 

8. Najdôležitejším bodom rokovania finančnej komisie bol Záverečný účet Obce Vaďovce 

za rok 2022. Ekonómka obce, p. Hrušová zaslala členom komisie podklady 

k záverečnému účtu vopred, aby mali čas si materiál preštudovať. Taktiež hlavná 

kontrolórka, p. Ing. Saková poslala členom finančnej komisie písomné stanovisko 

k Záverečnému účtu Obce Vaďovce za rok 2022. Členovia FK si spolu s ekonómkou 

obce prešli jednotlivé kapitoly návrhu záverečného účtu. Pripomienky, ktoré boli 

predložené ihneď ekonómka obce zapracovala do návrhu záverečného účtu a taktiež ich 

zapracovala aj hlavná kontrolórka do svojho stanoviska. Preto komisia odporúča 

zverejniť  oba upravené návrhy na úradnej tabuli a na webovej stránke obce Vaďovce 

a Záverečný účet odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť. 

 

9. V bode rôzne ekonómka informovala o potrebnom vykonaní I. zmeny rozpočtu na rok 

2023, preto sa prítomní dohodli ohľadom rozpočtu na ďalšom stretnutí 12.6.2023. 

Prítomní ďalej diskutovali o vytvorení a umiestnení nápisu na budove MŠ a ZŠ 

Vaďovce. Taktiež bola vedená diskusia ohľadom vyplatenia dotácie na Amfiteáter. 

 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

 

1. Prezenčná listina 

2. Návrh VZN č. 2/2023 a VZN č. 3/2023 



3. Žiadosť o príspevok na Slávnosti Bratstva na Javorine 

4. Žiadosť o príspevok ZŠ a MŠ Vaďovce 

5. Žiadosť o predĺženie nájmu  

6. Žiadosť o zriadenie vecného bremena 

7. Návrh nájomnej zmluvy -  Lesy SR 

8. Návrh Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2022  

9. Stanovisko HK k Záverečnému účtu 

 

 

 

 

 

......................................... 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


